
 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Interpellationer 

 

 

2009:3 

  

  

  

2009:3 Interpellation av Jan Valeskog (s) om majorite-

tens planer att bygga bostäder i Lövsta (Kyrk-
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I exploateringsnämnden har den borgerliga majoriteten föreslagit att bostäder 

skall byggas i Lövsta Kyrkhamn. Mot bakgrund av områdets mycket stora 

kultur och friluftsvärden, dåliga kommunikationer och inte minst skyddet i 

översiktsplanen som område för framtida teknisk försörjning, framstår detta 

förslag som tämligen ogenomtänkt.  

 Därför är det synnerligen lämpligt om ansvarigt borgarråd förklarar hur den 

borgerliga majoriteten resonerar i detta ärende.  

 Jag vill då fråga följande: 

1. Anser borgarrådet att det är klokt att ändra översiktsplanen så att 

Lövsta Kyrkhamn skall byggas med bostäder och att därmed omöjlig-

göra att området i framtiden används för produktion av ex. fjärrvärme 

till en växande region? 

2. Anser borgarrådet att området inom överskådlig framtid kan få till-

räckligt goda vägförbindelser så att området verkligen kan bli ett nytt 

bostadsområde? 

3. Anser borgarrådet att områdets stora kultur och friluftsvärd en går att 

förena med en omfattande bebyggelse? 

 

Stockholm den 9 februari 2009 

 

Jan Valeskog 


